
Referat fra Stenbækgårdens generalforsamling den 1. september 2018 
 

1. Valg af dirigent.  
 
Egon Gaarde blev valgt som dirigent. Egon Gaarde erklærede generalforsamlingen lovligt kunne afholdes, da 
dagsordenen var udsendt mindst 14 dage i forvejen.  
 
Som følge af hele fem indkomne forslag foreslog dirigenten følgende disponering af dagsordenen: 
 
Indkomne forslag behandles i følgende rækkefølge: 
 

1. Etablering af en rampe f. ophaling af småbåde samt adgang for vinterbadere.  
2. Pålæg til bestyrelsen om at fremlægge “udviklingsplaner” til debat/vedtagelse på generalforsamling 

forinden iværksættelse.  
3. Salg af pumpestation til ejerne i nr. 35. 
4. Forlængelse af badesæsonen ved senere indtagning af badebro.  

 
Sidste indkomne forslag: Reducering af medlemskontingent fra 850,-/ år til 700,-/år. Behandles 
under dagsordenspunkt 6: Fastsættelse af kontingent. (bestyrelsen foreslår uændret 
kontingent på 850,-/år) 

 
Dispositionen blev besluttet.  

 
 

2. Valg af referent. 
 
Sarah Gaarde blev valgt som referent. 
 
 

3. Formandens beretning. 
 

Ifølge vedtægterne er det bestyrelsen beretning, der skal fremlægges, derfor forhørte Dirigenten sig om dette 
var tilfældet. Bestyrelsen bekræftede.  
 
Formanden fremlagde beretningen. Den er også vedhæftet dette referat. I beretningen blev følgende nye tiltag 
fremlagt: 
 
-Udvidelse af fårefold 
-Etablering af foreningsskur 
-Alle skal høres ift. etablering af affaldscentral 
-Badebro evt. rampe 
-Vejkassedræn 
 
Beretningen blev godkendt med følgende bemærkninger: 
 

- Ift. Mosevænget 2 og klipning af hybenhæk, så er ejeren ikke utilfreds. Bemærkningen fremført af Jette 
Madsen, som har tilladelse fra ejeren til at fremføre synspunktet. 

- Leif Sørensen Dunhammervej 16: Vedr. at fælde træer eller beskærer, der opfordres til information 
rundsendes.  

- Åge Hegn: Salg af pumpestation er en dårlig ide. Bedre at blive enige med Klintegården. En ny badebro 
er ikke en god ide. For få midler kan den nuværende bro stabiliseres og renoveres. 

- Børge Bruus: Fremlagde ”Breaking News”, som også er rundtsendt til alle på mail. Herudover 
rundsendtes en række billeder.   

- Bemærkning fra Lisbeth Vildrosevej 35: Det ønskes, at der arbejdes på bedre samarbejde til 
Klintegården, bedre kommunikation og inddragelse af grundejerne. Der skal mere demokrati ind, og 
det skal være muligt at dele og være åben om informationer. Ift. ejerforhold af grunden med 
pumpestationen, så ejer Stenbækgården 2/3 Klintegården 1/3. Lisbeth og Kjeld fastholder deres 



købstilbud. Ny badebro skal ikke kobles til salg af grund. Evt. indtægter fra salg af grund skal 
prioriteres af generalforsamling. (Købstilbud fremsendt tidligere og behandles under indkomne 
punkt). Forslag om at handleplaner til nye projekter fremlægges (behandles som indkomne punkt). 
Herudover stilles der spørgsmålstegn vej/sti på fællesareal og helikopterlandingspladsen, og 
disponering af midler hertil. Forslag om at bestyrelsen skal stå for drift og nye tiltag skal gennem 
generalforsamling.  

 
4. Regnskab v/ kassereren.  
 
Spørgsmål om driftsøkonomi for fårehold. Der er en driftsbetaling til Inga på 1500 kr. om året.  
 
Spørgsmål til muldvarpebekæmpelse. Frode gennemgår grunde og bekæmper. Man kan rette henvendelse 
til kassereren vedr. muldvarpebekæmpelse. Der er forsøgt at indhente andre tilbud, men det har ikke været 
muligt.  
 
Regnskabet blev godkendt. 

 
 

5. Indkomne forslag: 
Der er indkommet fem forslag. Se referat for hvert punkt nedenfor. 

 
1. Etablering af en rampe f. ophaling af småbåde samt adgang for vinterbadere.  

 
Forslaget blev trukket tilbage på mødet.  
 

2. Forslag til bestyrelsen om at fremlægge “udviklingsplaner” til debat/vedtagelse på 
generalforsamling forinden iværksættelse.  

 
Opbakning til forslaget. Bestyrelsen skal arbejde videre med ideen mhp. at udarbejde forslag til 
vedtægtsændringer. Det skal både indeholde mulighed for forslag fra bestyrelse og medlemmer.  
 
 

3. Salg af pumpestation til ejerne i nr. 35. 
 
Der er indsendt et købstilbud fra ejerne af Vildrosevej 35 på 102.000 kr. inkl. moms. Tilbuddet gælder i 3 
måneder. 
 
Enighed om ikke at indblande ny badebro med forslaget.  
 
Kjeld fremsatte forslaget. Steffen fremlagde for bestyrelsen ift. at et foreningsskur er et vigtigt element.  
 
Generalforsamlingen skal tage stilling til, om der ønskes salg af grunden.  
 
Nogle mener ikke grunden skal sælges. 
 
Konklusionen blev at er mangler oplysninger ift. at kunne tage stilling til et salg. Bestyrelsen bedes undersøge 
og afklare muligheder for salg samtidigt med muligheder for samtænkning med behov for foreningsskur og 
renovationsplads. Bestyrelsen skal også afklare ejerforholdene på grunden. Punktet blev derfor udsat. 
          

4. Forlængelse af badesæsonen ved senere indtagning af badebro.  
 
Punktet udgår, da det ikke er forsvarligt at indtage broen senere. Ros til broholdet! 
 
6. Fastsættelse af kontingent. (bestyrelsen foreslår uændret kontingent på 850,-/år) 

 
Sidste indkomne forslag: Reducering af medlemskontingent fra 850,-/ år til 700,-/år. Behandles under 
dette punkt 
 



Bestyrelsen har baseret det kommende budgetforslag på kontingentforslag.  
 
Børge Bruus motiverede det indkomne forslag om nedsættelse af kontingent.  
 
Afstemning, uændret kontingent blev besluttet. 
 
 

7. Valg af Kasserer og 1 bestyrelsesmedlem.                                                             
 

Birgit går af som kasserer. Lene fra Dunhammervej 5 blev valgt som kasserer. Foreningens sekretær Preben 
Frets blev valgt. Lisbeth fra Vildrosevej 35 blev valgt ind i bestyrelsen.  
 

8. Valg af 1 suppleant til bestyrelsen. 
 
Hanne blev valgt som 1. suppleant 
 

9. Valg af 1 revisor. 
 

Bestyrelsen foreslog Gitte. Generalforsamlingen spurgte om Egon modtog genvalg. Der var afstemning 
mellem Egon og Gitte. Egon Gaarde blev valgt.  
 

10. Eventuelt. 
 
Sarah Gaarde stillede forslag om at der udarbejdes en klimarapport, som kan bruges som oplysning og 
prioritering af kommende tiltag. Bestyrelsen bedes overveje muligheden for forslaget.  
 
Gaver blev uddelt til Jørgen som tak for arbejdet i bestyrelsen. Tak og gave til Knud og Lissie for afholdelse af 
så mange fester for os. Tak til dirigenten. Tak til Birgit for indsatsen som kasserer.  
 
Budget for næste år blev runddelt men ikke behandlet 
 
 

1. september 2018 
 
 
Referent Sarah Gaarde    Dirigent Egon Gaarde 
 
 
 
 


